

Title (en)

Walking shoe with reinforcement of an articulated shaft collar.

Title (de)

Laufschuh mit Verstärkung einer angelenkten Schaftmanschette.

Title (fr)

Chaussure de marche avec renfort de collier articulé.

Publication

EP 0521288 A1 19930107 (FR)

Application

EP 92108665 A 19920522

Priority

FR 9108637 A 19910704

Abstract (en)

This shoe consists of an upper 101 equipped with a rigid rear counter 103 and with a rigid shaft-collar reinforcement 107 articulated on the rear counter. According to the invention, the upper comprises a low part consisting of the rigid rear counter 103 and of a golosh 104 and comprises an upper part forming a shaft collar 105 integral with the bottom part 104 and made from a relatively flexible material. The clamping means 115, 116 of the shoe arranged respectively on the lower part 104 of the upper and on the shaft-collar reinforcement 107 are independent. <IMAGE>

Abstract (fr)

Cette chaussure est constituée d'une tige 101 munie d'un contrefort arrière rigide 103 et d'un renfort de collier rigide 107 articulé sur le contrefort arrière. Selon l'invention la tige comporte une partie basse constituée du contrefort arrière rigide 103 et d'une claqué 104 et comporte une partie haute formant collier 105 solidaire de la partie basse 104 et en un matériau relativement flexible. Les moyens de serrage 115, 116 de la chaussure disposés respectivement sur la partie basse 104 de la tige et sur le renfort de collier 107 sont indépendants. <IMAGE>

IPC 1-7

A43B 5/00

IPC 8 full level

A43B 5/00 (2006.01); **A43B 23/02** (2006.01); **A43B 23/06** (2006.01); **A43C 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/00 (2013.01); **A43B 23/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] EP 0416437 A1 19910313 - SALOMON SA [FR]
- [YD] EP 0030225 A1 19810610 - KOEFLACH SPORTGERAETE GMBH [AT]
- [Y] FR 2433311 A1 19800314 - DESIRE SPORT
- [A] DE 8807537 U1 19880728
- [A] US 4776111 A 19881011 - CROWLEY KEVIN J [US]

Cited by

US6079128A; US5848796A; US7185612B2; US5400529A; EP2066194A4; US5526586A; EP0619958A3; US5548909A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0521288 A1 19930107; FR 2678488 A1 19930108; JP H0678802 A 19940322

DOCDB simple family (application)

EP 92108665 A 19920522; FR 9108637 A 19910704; JP 17425392 A 19920701